

# NordArt 2016

[www.nordart.de](http://www.nordart.de)



## Pamela Martínez Rod

Chile/Spanien/Chile/Spain

Geboren 1978 in Santiago de Chile. Lebt und arbeitet in Barcelona. Studium in Grafikdesign und Bildender Kunst, Dokortitel (PhD) in Kunst von der Universität Barcelona. Sie hat verschiedene Stipendien erhalten, unter anderem von der chilenischen Regierung, der Universität Barcelona, dem Baumann Lab Art Center und der La Escocesa Art Factory in Barcelona. Seit 2000 wurden ihre Arbeiten in mehr als 20 Einzelausstellungen gezeigt, zuletzt: Artespacio Galerie, Ethra Galerie, Mexico DF, Galerie Antonio de Barnola, Barcelona, und Ibercaja Bank, Spanien. Gruppenausstellungen in Chile, Berlin, Barcelona, Madrid, Verona, Mexiko DF, Washington, Lima. Künstlerresidenzen in Barcelona, Galizien, Marrakesch und Texcoco, Mexiko. Ihre Kunstwerke befinden sich in privaten und öffentlichen Sammlungen, wie der Universität Barcelona, Ibercaja Bank, Stadtverwaltung Alicante, Mondariz Stiftung. 2014 Veröffentlichung des ersten Fotografiebuches, unterstützt von der chilenischen Regierung und der BRAC Forschungsgruppe der Universität Barcelona.

Born in 1978 in Santiago de Chile. Lives and works in Barcelona. Studied Graphic Design and Fine Arts and holds a PhD in Fine Arts from the Universidad de Barcelona. She has received several grants for developing her work from the Chilean Government, University of Barcelona, BaumannLab Art Center and La Escocesa Art Factory in Barcelona, amongst others. Her work has been shown in more than 20 solo exhibitions since 2000, the latest in Artespacio Gallery, Ethra Gallery, Mexico DF, Galeria Antonio de Barnola, Barcelona, and Ibercaja Bank, Spain. Group exhibitions in Chile, Berlin, Barcelona, Madrid, Verona, Mexico DF, Washington, Lima. She has participated in art residences in Barcelona, Galicia, Marrakech and Texcoco, Mexico. Her artworks are represented in private and public collections, like University of Barcelona, Ibercaja Bank, Alicante City Council, Mondariz Foundation. In 2014 she published her first photograph book supported by the Chilean Government and BRAC Research Group of University of Barcelona.

[www.pamelamartinezrod.com](http://www.pamelamartinezrod.com)



Pinkfarbene Vögel, 2014, Fotografie, 50 x 70 cm

Pink Birds, 2014, photographie, 50 x 70 cm